
   

Borgernes input om plejehjem i Skive 
 
 
Kaj Nysom: 
 
Venligt personale, men lidt for mange unge afløsere. 
Lidt mere aktivitet for beboerne så som stolegymnastik. 
Er pårørende til demens beboer. 
 
Jytte Conni Nielsen: 
 
Der er alt for få kvalificeret personale. Alt for få hænder og alt for meget skiftende personale som ikke 
kender beboerne. Det giver forvirring og utrykhed hos både min mand og jeg. Han er på et demens 
plejehjem i Skive 
 
Anonym: 
 
Har svært ved at forstå at der udregnes personalebehov pr antal demente. Der bør istedet fokuseres på 
hvor plejekrævende demente er, da der er mange forskellige typer af demens. En person kan være nem at 
omgås, en anden kan være udfarende og voldsom. Det betyder jo at normeringen ikke nødvendigvis skal 
være den samme på de forskellige plejehjem. Tænk venligst logik ind i tildeling af ressourcer. Tak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


